
 

 

 

 
 
 
September 2023 
 
Important Message: Beware of Fraudulent, Malicious, Suspicious, Misleading Websites, Phishing Emails, 
Text Messages (SMS), Messaging Apps or Social Media Accounts and Scam Calls  
 
 
BOCI-Prudential Asset Management Limited (“BOCI-Prudential Asset Management” or the “Company” or “we”) 
would like to remind the public to beware of fraudulent website and always stay vigilant in respect of suspicious 
calls received from time to time.  
 
Please note that www.boci-pru.com.hk is the official website of BOCI-Prudential Asset Management. We have 
not authorized any agent or third party to use any of our trademark and/or materials, including but not limited to 
texts, images, graphics and/or photos, to set up other websites relating to the Company. If you have any doubts, 
please do not click onto the links of the relevant websites or provide any information through those websites. 
 
In addition, if you have any doubts as to whether a call is received from staff members of the Company, please 
feel free to call our Company hotline 2280 8686 for enquiries.   
 
BOCI-Prudential Asset Management Limited 
 
 
重要訊息﹕留意欺詐、惡意、可疑或誤導網站、偽冒電郵、訊息(短訊) 、通訊應用程式或社交帳戶及詐

騙電話 
 
 
中銀國際英國保誠資產管理有限公司（「中銀保誠資產管理」或「本公司」或「我們」）在此提醒公眾

慎防詐騙網站，及時刻對可疑的來電保持警惕。 
 
請注意，www.boci-pru.com.hk 乃本公司的官方網站。本公司沒有授權任何代理或第三方使用本公司的任

何商標及／或資料，包括但不限於文字、影像、圖像及／或照片，以設立其他有關本公司的網站。 如閣

下有任何懷疑，不應點擊相關網站之鏈結或透過該等網站提供任何資料。 
 
此外，如您對本公司員工的來電有任何疑問，請致電本公司熱線 2280 8686查詢。 
 
中銀國際英國保誠資產管理有限公司 
2023 年 9 月 
 


